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aan LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

Sociale verhuurkantoren  -  Leegstand woningen

In haar antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 619 van 11 mei 2017 gaf de minister een 
overzicht van het totale aantal woningen van sociale verhuurkantoren (SVK’s), het aantal 
dat daarvan leegstond op 31 december 2013 en in de daaropvolgende jaren (tot 31 
december 2016) en welk percentage deze leegstaande panden vormden. Ik ben uiteraard 
zeer benieuwd naar de evolutie voor het jaar 2017, vermits deze cijfers intussen bekend 
zouden moeten zijn.

1. Hoe evolueerde het aantal leegstaande woningen (zoals vastgesteld op 31 december 
2017) ten opzichte van het vastgestelde aantal op 31 december 2016 (zowel in 
procent als het totale aantal)? 

Graag een overzicht per SVK en een totaal voor Vlaanderen. 

2. Welke conclusies trekt de minister hieruit?



LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD 
op vraag nr. 9 van 3 oktober 2018
van MARC HENDRICKX

1. Als bijlage vindt u het overzicht van het aantal leegstaande woningen op 31/12/2017 
t.o.v. 31/12/2016.

2. Uit het overzicht blijkt dat het percentage leegstand op 31/12 lichtjes stijgt t.o.v. 
2016. Over de jaren heen blijft het echter vrij stabiel, tussen de 3% en minder dan 
3,6% van het totale patrimonium. Het is dus duidelijk dat de SVK’s inspanningen doen 
om hun leegstand beperkt te houden. Dat is ook nodig gezien de impact op hun 
financiële gezondheid. 

BIJLAGE

Overzicht van aantal leegstaande woningen op 31/12/2017 t.o.v. 31/12/2016


